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Les pluges caigudes entre maig i juny han provocat un cert retard en els treballs 

Solana diu que les obres d'accés al 
llac de Banyoles s'acabaran a temps 

JOSEP PASTELLS 
Banyoles.— El conseller delegat 

del Programa de la subseu olímpica 
de Banyoles (Prosolba), Joan Sola
na, ha assegurat que els treballs 
corresponents al projecte' global 
d'accés a l'estany marxen a bon 
ritme i estaran enllestits en la seva 
totalitat dins del termini previst, que 
finalitza el mes d'abril del 91. Sola
na ha indicat que els principals pro
blemes s'han presentat en les obres 
que es duen a terme al passeigs de 
la Ruda i al carrer de la Sardana, 
encara que això ha vingut motivat 
«per complicacions en la gestió i 
pel fet que les pluges caigudes 
entre maig i juny van provocar un 
retard de tres setmanes en la rea
lització dels treballs». 

El projecte global d'accés a l'es
tany de Banyoles, que està conce
but per millorar ostensiblement els 
carreres que condueixen a aquest 
de cares a la celebració de les pro
ves olímpiques de rem l'any 92, 
afecta el passeig de la Puda, el 
carrer de la Sardana, i el passeig 
Mossèn Constans, comptant amb 
un pressupost aproximat de 680 
milions de pessetes. 

El conseller delegat de Prosolba 
ha assenyalat que, en el cas concret 
del passeig de la Puda —la urbanit
zació dels seus 700 metres repre
sentarà una despesa propera als 
120 milions de pessetes— «ha si-
gutforça complicat tirar enda
vant els treballs, donat que el fet 
d'urbanitzar un carrer ja edificat 
comporta problemes tècnics en 
cadascun dels habitages». De to
tes formes, una vegada s'han supe
rat les dificultats inicials, que també 
venien donades en gran mesura per 
la necessitat d'ajustar les disponibi
litats econòmiques a la quantitat 
d'obres'concretes a realitzar, es pot 
afirmar que «no hi ha d'haver cap 
problema perquè el passeig esti
gui acabat el mes d'octubre 
d'enguany». 

D'altrabanda, els treballs que es 
realitzen al carrer de la Sardana 
convertiran aquest tram urbà, 
d'uns 1.200 metres de longitud; en 
«un carrer de ronda de gran im-

Les obres que.s'estan efectuant actualment al passeig Mossèn Constans —a la imatge— reestructuraran 
totalment la infraestructura subterrània de la zona. (Foto PERE DURAN) 

portància per a la ciutat, que 
contribuirà enormement a des
congestionar el trànsit pel centre 
de la població», ha asseverat Sola
na. Les obres d'aquest carrer, que 
s'han dividit en quatre fases, porten 
urt cert retràs respecte la previsió 
inicial, i representaran una despesa 
aproximada de 110 milions de pes
setes. La primera fase, que va del 
passeig Mossèn Constans al carfer 
Codon Garcia, és la única que ja 
està enllestida, i s'espera que les 
tres restants puguin finalitzar-se en 
150 dies, quan en principi haurien 
d'haver estat acabades el mes de 
setembre d'enguany. 

Si el§ treballs al tram que uneix el 
carrer Mossèn Constans amb el de 
la Barca tot just s'acaben d'iniciar 
és degut, segons Solana, a que 
s'han hagut de dur a terme una 

sèrie d'«expropiacions i cessions 
de sobrants de via pública que 
faran que al final hi hagi hagut 
més mesos de gestió que no pas 
d'execució, tot i que esperem te
nir-ho a punt per la primera quin
zena de setembre». Els obstacles 
més relevants que s'han hagut de 
superar han estat, concretament, 
«travessar la finca de Casa Nos
tra i enderrocar algun garatge 
particular». En acabar aquesta 
fase s'acometrà la unió del carrer de 
la Barca amb el Club Natació Ba
nyoles, tot i que cal considerar que 
«alguns dejs terrenys afectats 
encara són de propietat priva
da». L'enllaç del carrer Codon Gar
cía amb el passeig Dalmau, és «una 
mica més delicat de projectar», 
donat que es tracta d'unir un carfer 
de 12 metres d'amplada amb una 

devesa i, a més, «va a parar just al 
davant de l'institut de batxillerat, 
per on durant un dia lectiu qual
sevol hi passa un promig superior 
a les 500 motos». 

El pla director Olímpic també pre-" 
veu invertir uns 450 milions de pes
setes en l'acondicionament del pas-
seig Mossèn Constans —la 
realització del qual s'ha dividit en 
dues fases— i és gairebé segur que 
podrà lliurar-se, a criteri de Solana, 
«pels mundials de rem del S'Ü); La 
primera operació, que va iniciar-se 
fa dues setmanes, es centrarà en les 
tnfraestructures de clavagueram, lí
nies d'alta i baixa tensió i conductes, 
d'aigua, mentre que la segona es 
limitarà a urbanitzar superficial
ment el passeig, d'aproximada
ment un quilòmetre i mig de 
llargada. 

Llagostera rep 89 
milions del Banc de 
Crèdit Local per fer 
diverses obres 

DdéG 

Llagostera.— El Banc de Crè
dit Local ha concedit, recent
ment, un crèdit de 89 milions de 
pessetes a l'Ajuntament de Lla
gostera per executar diverses 
obres municipals. Fonts de l'A
juntament han indicat que el 
préstec es va sol.licitar el passat 
mes d'abril, encara que no s'ha 
signat fins ara. Les mateixes 
fonts han afegit que el préstec 
serà molt beneficiós per al muni
cipi, perquè «amb aquests di
ners podrem executar diver
sos projectes, com 
l'ampliació de l'hospital, el pa
velló d'esports i un parc a la 
plaça de Catalunya, entre 
d'altres». 

Els principals avantatges d'a
quest crèdit, segons l'Ajunta
ment de Llagostera, són que«eS 
tipus d'interès és d'un 14 per 
cent, més baix que el de te 
majoria d'entitats bancàries, i 
les bones condicions de paga
ment, que es realitzarà en un 
termini de deu anys». 

Telefònica 
inaugura una 
central digital a 
Caldes de 
Niaiaveila 

Caldes de Malavella.— La 
Companyia Telefònica ha posat 
en funcionament una ampliació 
de 256 línies electròniques digi
tals a la central de Caldes de 
Malavella, la qual cosa permetrà 
atendre la demanda actual i fu
tura de nous abonaments. 
Aquesta central, totalment elec
trònica, estarà controlada per 
un microprocessador, i la seva 
instal·lació ha suposat una in
versió d'uns vint-i-nou milions 
de pessetes. Després d'aquesta 
ampliació, la central telefònica 
de Caldes de Malavella queda 
equipada amb un total de 1.100 
línies analògiques i 256 línies 
digitals. 

Diuen que ha de ser més «modern» 

L'equip de govern del 
CDS vol canviar l'escut 

municipal de Platja d'Aro 
JOSEP M. BARTOMEU 

Castell/Platja d'Aro.— L'equip de 
govern del CDS proposarà en un 
dels propers plens municipal de 
Platja d'Aro el canvi de l'actual es
cut de la localitat, «per un altre de 
més modern i d'acord annb les 
actuals exigències turístiques», 
indicaren fonts municipals. Segons 
el portaveu del CDS i regidor de 
Turisme, Ricard López, «l'actual 
escut mMnicDpal té més de vint 
anys i maó no ha estat representa
tiu de la t;@Etadera història ni de 
Castell m de Fiatja d'Aro». 

A criteri de Ricard López, i des
prés que «s'ha estudiat més o 
menys la qüestió», s'ha arribat a la 
conclusió que i'actual escut munici
pal de Platja d'Aro «és un invent 
dels anteriors consistoris munici
pals. A Castell-Platja d'Aro —afe
gí—, no hi ha hagut mai fars ni 
vaixells de vela, cosa que es re
flecteix en l'escut que ara te
nim», assenyalant tanmateix que 
«no és un distintiu lleig, però 
tampoc no és l'idoni per ésser 

representatiu de la població en 
els temps actuals». 

El regidor de turisme indicà tam
bé que «hem procurat fer-nos 
amb documentacions antigues 
dels diferents escuts que hi ha 
hagut a la vila i només hi figuren 
les quatre barres». Segons Ricard 
López, no hi ha indicis en la docu
mentació estudiada que a Castell-
Platja d'Aro hi hagués mai cap far, 
malgrat que «el castell represen
tatiu de Castell d'Aro s'haurà de 
conservar, perquè, històrica
ment, ha existit sempre i és un 
element significatiu del nucli an
tic de la població». 

Estudi de la Generalitat 

Un cop s'hagi aprovat la propos
ta del canvi d'escut municipal en un 
de!s propers plens del consistori, 
l'Ajuntament de Platja d'Aro dema
narà a la Generalitat un estudi sobre 
les característiques que hauria de 
tenir el nou logotip identificatiu del 
poble, malgrat que, i segons que 

L'equip de govern de Platja d'Aro vol substituir l'actual escut municipal —a l'esquerra-
podrla ser similar al disseny de la dreta. 

per un més modern, que 

manifestà Ricard López,'«per la 
nostra banda també encarregà
rem a una empresa especialitza
da un altre estudi per poder tenir 
un logotip modern, que estigut 
entre l'aspecte històric i les ac
tuals exigències turístiques». 

Pel que assenyalà el regidor, ara 
per ara Platja d'Aro compta amb un 
distintiu que identifica la vila, «però 

només quan es tracta de temes 
turístics». Aquest logotip, que fou 
presentat oficialment durant les 
passades festes de Carnaval, i que 
el Príncep Felip de Borbó va trobar 
«molt encertat», és un modern 
dibuix del «Cavall Bernat» sobre un 
fons blau marí, acompanyat d'un 
sol naixent i de les estrelles repre
sentatives de la Comunitat Econò

mica Europea. Segons Ricard Ló
pez, la idea que porta l'equip de 
govern municipal amb el nou escut 
«és la d'adequar la vella història 
de la població amb quelcom mo
dern», i que «sigui un logotip que 
tant pugui servir com a identifi
cació corporativa com a propa
ganda turística per a Platja 
d'Aro». 
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